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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Staatssecretarissen van 
Sociale Zaken en Werkgelegenheid en van Infrastructuur en Waterstaat over 
landelijk meldpunt en onderzoek naar giftig chroom-6 (ingezonden 7 februari 
2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Mogelijk veel meer mensen blootgesteld aan 
kankerverwekkend anti-roestmiddel chroom-6»?1 

Vraag 2
Klopt het dat de kankerverwekkende stof chroom-6 in veel meer sectoren 
wordt gebruikt, zoals de burgerluchtvaart, auto-industrie en bij de productie 
van windmolens? Bent u volledig op de hoogte bij welke bedrijven en 
sectoren de kankerverwekkende stof chroom-6 is gebruikt? Zo nee, vindt u 
het dan ook niet van groot belang dat er duidelijkheid moet komen voor al 
die mensen die bij deze bedrijven werken? 

Vraag 3
Bent u bereid, zoals de FNV voorstelt, een landelijk onderzoek en meldpunt 
over het gebruik van chroom-6 te starten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat moet worden voorkomen dat slachtoffers een lange 
juridische lijdensweg moeten ondergaan? Wilt u daarom ook een claimbeoor-
delingsinstituut opzetten, waarbij mensen die denken ziek te zijn geworden 
door blootstelling aan chroom-6 zich daar kunnen melden?

1 https://www.bd.nl/binnenland/mogelijk-veel-meer-mensen-blootgesteld-aan-kankerverwekkend-
anti-roestmiddel-chroom-6~a8f45c9e/
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